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Město Milevsko 
Komise pro místní části 
Rady města Milevska 
nám. E. Beneše 420 
399 01 Milevsko 
 
Zápis č. 1/2013 ze zasedání Komise pro místní části, které se konalo dne 28.06.2013  

 

Jednání bylo započato dne 28.06.2013 ve 14:00 hod. na Městském úřadě Milevsko, Sažinova 843, 

v zasedací místnosti. 

 

Na zasedání přítomni: Josef Dvořák, František Koutník, předseda komise Michal Polanecký, tajemník 

komise Jan Krejča 

Omluveni: Alena Knotová 

Nepřítomni: David Kocáb, Jaroslav Kortan, Jiří Hejný 

 

Předseda komise uvítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. 

 

Bod 1 

Informace o jmenování nového člena komise 

Tajemník komise seznámil přítomné s usnesením, kterým rada města jmenovala dne 24.06.2013 

novou členkou komise pro místní části paní Alenu Knotovou.  

 

Bod 2 

Čerpání finančních příspěvků na podporu místních částí 

Tajemník komise seznámil přítomné s maximální výše částky k čerpání finančních příspěvků na 

podporu místních částí, rozpis byl zaslán zároveň s pozvánkou. Tajemník komise dále sdělil 

přítomným, že o zbylé prostředky je potřeba požádat nejdéle do konce října, neboť poté již nebude 

možno činit rozpočtové změny. Uvedl, že je třeba dbát na úplnost předkládaných dokladů. 

 

Bod 3 

Stav podnětů a návrhů členů komise z předchozího zasedání 

Tajemník komise seznámil přítomné se stavem návrhů, které byly členy vzneseny v období od 

posledního zasedání: 
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Kulturní dům v Dmýšticích – telefonický podnět p. Dvořáka – nátěr dveří. Tajemník komise 

seznámil přítomné, že OISM vzhledem ke stavu dveří a oken v KD Dmýštice zařadí do 

připravovaného rozpočtu na příští rok finanční částku na výměnu těchto oken a dveří. 

 

Kaplička v Dmýšticích – telefonický podnět p. Dvořáka – nátěr dveří kapličky, oprava plotu kolem 

kapličky. ORR zařadí do rozpočtu na příští rok opravu plotu kolem kapličky. Dveře musí pracovník 

ORR ještě posoudit, zda bude nutné provést nátěr ještě letos. 

 

Prosakování vody ze studny do skladu u KD Dmýštice – podnět p. Dvořáka – dle sdělení 

pracovníka OŽP bylo řešení vzhledem k povodním posunuto. 

 

Bod 4 

Podněty a návrhy členů komise 

1. Pan Koutník uvedl, že je neposekaná tráva u silnice Dmýštice – Něžovice. K řešení na OŽP. 

2. Pan Dvořák uvedl, že je potřeba vyčistit rybník „V hlinkách“, hnije tam rákosí, žádné žáby 

tam nejsou. K řešení na OŽP. 

3. Pan Koutník uvedl, že do kapličky v Něžovicích teče rozbitou střechou a větve (malé) 

přesahují do střechy.  K řešení na OŽP a ORR (památkář). 

4. Pan Dvořák uvedl, že v Dmýšticích na hlavní silnici je díra a je třeba opravit kanál. K řešení 

na OD. 

5. Pan Koutník uvedl, že v Něžovicích jsou nutné dílčí opravy komunikace. K řešení na OD. 

 

Jelikož přítomní již neměli žádné další návrhy a připomínky, předseda komise jim poděkoval 

a jednání v 15:00 hodin ukončil. 

 

V Milevsku dne 28.06.2013 

 

Zapsal: Jan Krejča, tajemník komise 

 

Schválil:  

         ..................................................  

          Michal Polanecký 

            předseda komise 

Příloha:          

1x Prezenční listina  


